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Protokół Nr ORN.0012.1.1.2016 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji   

Rady Miejskiej w Olecku odbytego w dniu 26 stycznia 2016 r. 

 
 

Na stan 8 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 8 – lista obecności  

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada. 

 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku 

– Karolina Kuskowska. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

 Burmistrz – Wacław Olszewski,  

 Zastępca Burmistrza – Henryk Trznadel, 

 Inspektor w Wydziale Organizacyjnym i Nadzoru – Alicja Mieszuk, 

 Inspektor w Wydziale Edukacji, Kultury i Sportu – Anna Mitin. 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada  

otworzył posiedzenie komisji i przedstawił następujący porządek posiedzenia: 

 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

2. Opracowanie planu pracy komisji na 2016 r. 

3. Sprawy wniesione.  

4. Wolne wnioski. 

 

Uwag do porządku obrad komisji nie zgłaszano.  

 

Komisja (obecnych 7 członków) jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 

 

 

Do punktu 1 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 
 

a) projekt uchwały w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej 

w Olecku na rok 2016 

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

powiedział, że zgodnie z Regulaminem Rady Miejskiej, co roku Rada ustala ramowy plan 

pracy. Odczytał tematy ujęte w projekcie uchwały.  

 

Członek Komisji – Maciej Juchniewicz 

w imieniu Klubu Radnych OKO złożył do protokołu tematy do planu pracy Rady na 2016 rok 

z prośbą o przekazanie kopii pozostałym Komisjom z propozycją ewentualnego przyjęcia  

do swoich planów interesujących je tematów. Tematy dotyczą: Projekty gminy na 2016 rok, 

które gmina będzie składać do funduszy unijnych lub innych funduszy pomocowych – luty, 

Usługi opiekuńcze – marzec, Podsumowanie Oleckiej Karty Rodziny 3+ oraz Rewitalizacja 

społeczna – kwiecień, Sezon letni – czerwiec, Zmiana Statutu i uchwały o konsultacjach 

społecznych – sierpień, Współpraca z organizacjami pozarządowymi – wrzesień, Wnioski  

do budżetu 2017 – listopad. 
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Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

powiedział, że temat dotyczący usług opiekuńczych przyjęła Komisja Rewizyjna, a temat 

dotyczący sezonu letniego jest co roku realizowany w czerwcu i we wrześniu wspólnie  

z Komisją Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa. 

 

Członek Komisji – Maciej Juchniewicz 

dodał, że do protokołu przekazuje propozycje stałych terminów sesji, które wcześniej 

przekazał już Przewodniczącemu Rady. Jeśli chodzi o miesiąc czerwiec proponuje 

zaplanować termin sesji na dzień 23 czerwca. 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

uważa, że w przypadku sesji w dniu 23 czerwca obecność dyrektorów szkół będzie 

niemożliwa. Sesja powinna odbyć się w piątek 24 czerwca, zakończenie roku jest rano, jedno 

z drugim nie będzie kolidować. 

 

Członek Komisji – Karol Sobczak 

uważa, że propozycje Radnego Juchniewicza są do przyjęcia. Niemniej jednak nie zgadza się 

z propozycją, aby sesja grudniowa odbyła się 23 grudnia. 

 

Innych uwag ani pytań nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja nie opiniowała projektu uchwały w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy 

Rady Miejskiej w Olecku na rok 2016.  

 

 

b) projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Olecku na rok 2016 

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

poinformował, że uchwała jest realizacją zapisów § 3 ust. 3 Regulaminu Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Olecku stanowiącego załącznik Nr 4 do Statutu Gminy Olecko 

zatwierdzonego uchwałą Nr II/8/02 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 5 grudnia 2002 r.  

w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Olecko, zgodnie z którym Komisja Rewizyjna działa  

na podstawie rocznego planu pracy przyjętego przez Radę. Odczytał tematy ujęte w projekcie 

uchwały. 

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu 

pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku na rok 2016. 

 

 

c) projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na zadania związane  

z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego  

w Brukseli 

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

poinformował, że Biuro Regionalne Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli 

zostało utworzone w listopadzie 2003 r. Budżet biura finansowany jest przez samorząd 

regionu oraz powiaty i gminy z terenu województwa warmińsko-mazurskiego. Podstawowym 
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celem działania biura jest ochrona interesów regionu Warmii i Mazur w instytucjach UE, 

promocja regionu oraz działanie na rzecz integracji regionu. Pomoc finansowa, zostanie 

udzielona w formie dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Olecko na 2016 rok  

w wysokości 4.100 zł. Zadania biura są zawarte w uzasadnieniu projektu uchwały. 

 

Członek Komisji – Maciej Juchniewicz 

korzystając z obecności Pani Alicji Mieszuk prosił o skontaktowanie się z biurem, ponieważ 

na stronie nie działa arkusz kontaktowy. 

 

Innych uwag ani pytań nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej na zadania związane z funkcjonowaniem Biura Regionalnego 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli. 

 

 

d) projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia statutu Miejskiego Ośrodka Sportu  

i Rekreacji w Olecku 

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

poinformował, że Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Olecku wystąpił  

z wnioskiem o zatwierdzenie zmian w Statucie Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji  

w Olecku. Statut jest załącznikiem do projektu uchwały. Na wniosek Komisji Statutowej, 

która analizowała statut autopoprawką wprowadza nowe brzmienie § 7 ust. 2 Statutu „Pracą 

MOSiR kieruje dyrektor powoływany i odwoływany przez Burmistrza Olecka”. 

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia statutu Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji  

w Olecku. 

 

 

e) projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę  

w postępowaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych publicznych szkół podstawowych  

i publicznych gimnazjów prowadzonych przez Gminę Olecko dla kandydatów 

zamieszkałych poza obwodem danej szkoły, liczby punktów możliwych do uzyskania  

za poszczególne kryteria oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełniania 

tych kryteriów 

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

na podstawie projektu uchwały omówił kryteria brane pod uwagę przy naborze na wolne 

miejsca do klasy pierwszej szkoły podstawowej dla kandydatów zamieszkałych poza 

obwodem publicznej szkoły podstawowej oraz kryteria brane pod uwagę przy naborze  

na wolne miejsca do klasy pierwszej gimnazjum dla kandydatów zamieszkałych poza 

obwodem publicznego gimnazjum. 

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 
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Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia 

kryteriów branych pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych 

publicznych szkół podstawowych i publicznych gimnazjów prowadzonych przez Gminę 

Olecko dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem danej szkoły, liczby punktów 

możliwych do uzyskania za poszczególne kryteria oraz dokumentów niezbędnych  

do potwierdzenia spełniania tych kryteriów. 

 

 

f) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr ORN.0007.18.2015 Rady 

Miejskiej w Olecku z dnia 25 lutego 2015 r. w sprawie określenia kryteriów 

obowiązujących w drugim etapie procesu rekrutacyjnego do przedszkola, oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz zespołów wychowania przedszkolnego 

prowadzonych przez Gminę Olecko, przyznania liczby punktów dla poszczególnych 

kryteriów oraz określenia niezbędnych dokumentów do potwierdzenia spełniania 

kryteriów 

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

poinformował, że ustawa z dnia 29 grudnia 2015 r. o zmianie ustawy o systemie oświaty oraz 

niektórych innych ustaw wprowadza zmiany w zakresie edukacji przedszkolnej dotyczące 

m.in. dzieci 5-letnich. Od dnia 1 września 2016 r. dziecko w wieku 5 lat ma prawo  

do korzystania z wychowania przedszkolnego w przedszkolu, oddziale przedszkolnym  

w szkole podstawowej lub innej formie wychowania przedszkolnego (znika obowiązek 

rocznego wychowania przedszkolnego). W związku z powyższym zaszła konieczność 

dokonania zmiany przedmiotowej uchwały w zakresie wprowadzenia punktacji w drugim 

etapie procesu rekrutacyjnego do przedszkola, oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych oraz zespołów wychowania przedszkolnego również dla dzieci 5 letnich. 

 

Członek Komisji – Karol Sobczak 

zapytał, jak ustawa wpłynie na edukację w przedszkolu i w szkołach. 

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

odpowiedział, że nie ma jeszcze takiego rozpoznania. Niemniej jednak po feriach odbędzie 

się spotkanie z dyrektorami szkół, a także będą prowadzone konsultacje z rodzicami, aby 

zorientować się czy mają zamiar posyłać dzieci sześcioletnie do szkoły. Jeżeli dzieci w wieku 

6 lat nie pójdą do szkoły to sytuacja ta grozi zwolnieniem nawet 6 nauczycieli. 

 

Członek Komisji – Karol Sobczak 

uważa, że wzorem innych miast np. Poznania warto zastanowić się nad przeprowadzeniem 

akcji informacyjnej wśród rodziców dzieci sześcioletnich. 

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

stwierdził, że system opieki przedszkolnej jest rozwinięty i tu nie powinno być problemu. 

Większy problem wystąpi jeżeli dojdzie do likwidacji gimnazjów, wtedy zwolnienia byłyby 

szerokie. 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

uważa, że zapytanie do rodziców należałoby rozszerzyć o to, czy niektórzy rodzice 

zamierzają posyłać dzieci do powtórnego powtarzania klasy pierwszej.  

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

odpowiedział, że to będzie raczej nieliczna grupa. 
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Innych pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

nr ORN.0007.18.2015 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 25 lutego 2015 r. w sprawie 

określenia kryteriów obowiązujących w drugim etapie procesu rekrutacyjnego  

do przedszkola, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz zespołów 

wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Olecko, przyznania liczby punktów  

dla poszczególnych kryteriów oraz określenia niezbędnych dokumentów do potwierdzenia 

spełniania kryteriów. 

 

 

g) projekt uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

położonych na terenie Gminy Olecko 

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

poinformował, że w związku ze zmianą wysokości stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, która wejdzie od 1 marca 2016 r., opracowany został projekt 

nowego wzoru deklaracji, który uwzględnia m.in. różnicowanie stawki od mieszkańca  

dla nieruchomości zamieszkałych. 

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy Olecko. 

 

 

h) projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych przy ul. Produkcyjnej, 

Szosie do Świętajna, Zamostowej, na Os. Siejnik II, pomiędzy ul. Wiejską i Leśną  

oraz w rejonie cmentarza przy ul. Leśnej w Olecku 

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

powiedział, że uchyla się uchwałę w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów położonych przy ul. Produkcyjnej, Szosie do Świętajna, 

Zamostowej, na Os. Siejnik II, pomiędzy ul. Wiejską i Leśną oraz w rejonie cmentarza przy 

ul. Leśnej w Olecku, ze względu na konieczność wprowadzenia nowych ustaleń do projektu 

planu miejscowego (np. doprecyzowanie wskaźników urbanistycznych). Plan zostanie 

przyjęty na podstawie nowego studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta i gminy Olecko. Konieczność uchylenia uchwały wskazał pracownik  

z nadzoru prawnego wojewody. 

 

Członek Komisji – Maciej Juchniewicz 

zapytał, kto poniesie koszty tej zmiany i czy inne miejscowe plany nie mają takiej wady. 

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

odpowiedział, że koszty poniesie autorka projektu, z którą przeprowadził też rozmowę,  

aby dostosowała się do obecnych wymogów. 
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Członek Komisji – Maciej Juchniewicz 

zapytał, jak długo będzie trwała kolejna procedura. 

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

odpowiedział, że w granicach jednego miesiąca. 

 

Innych pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchylenia 

uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

dla terenów położonych przy ul. Produkcyjnej, Szosie do Świętajna, Zamostowej,  

na Os. Siejnik II, pomiędzy ul. Wiejską i Leśną oraz w rejonie cmentarza przy ul. Leśnej 

w Olecku. 

 

 

i) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2016 rok  

j) projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na zadania związane  

z realizacją Planu Cyfrowego 2025 dla Warmii i Mazur 

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

poinformował, że plan dochodów i wydatków ogółem zwiększa się o 47.538 zł. 

Omówił zmiany w planie dochodów: 

 w dz. 756 – Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek, 

zwiększa się plan o 47.538 zł z tytułu podatku od nieruchomości od osób prawnych. 

Omówił zmiany w planie wydatków: 

  w dz. 600 – Transport i łączność, rozdz. 60095 – Pozostała działalność, tworzy się  

w paragrafie 2710 plan w wysokości 12.538 zł z tytułu dotacji celowej na pomoc 

finansową udzielaną między jst z przeznaczeniem na realizację przez Samorząd 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego Planu Cyfrowego 2025 dla Warmii i Mazur.  

Pieniądze będą przeznaczone na wspieranie budowy tzw. „ostatniej mili”. 

  w dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, rozdz. 90095 – Pozostała 

działalność, zwiększa się plan wydatków inwestycyjnych o 35.000 zł, wprowadzając 

zadanie inwestycyjne pn. „Przebudowa targowicy miejskiej – projekt”. Jest to zadanie 

inwestycyjne z ubiegłego roku, które miało być wykonane w grudniu 2015 r.  

Z przyczyn losowych projekt został wykonany w części. Zadanie dokończy inna 

osoba w ramach kwoty ustalonej w przetargu. Po podjęciu uchwały zostanie 

podpisana stosowna umowa. 

 

Członek Komisji – Maciej Juchniewicz 

zapytał, kto będzie operatorem tzw. „ostatniej mili”, czy będzie to gmina. 

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

odpowiedział, że operatorem będzie podmiot, który wygra przetarg na budowę całej sieci. 

 

Członek Komisji – Maciej Juchniewicz 

zastanawia się, jaki wpływ będzie miał samorząd na świadczenie usług internetu. 

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

uważa, że samorząd województwa ogłaszając przetarg będzie miał na to wpływ. 
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Członek Komisji – Maciej Juchniewicz 

stwierdził, że wygląda to w ten sposób, że jedna firma będzie miała monopol. 

 

Innych pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinie Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Olecko na 2016 rok. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej na zadania związane z realizacją Planu Cyfrowego 2025 dla Warmii  

i Mazur. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 2 – Opracowanie planu pracy komisji na 2016 r. 

 

Po dyskusji Komisja ustaliła następujące tematy do planu pracy na 2016 rok: 

 

Miesiąc  Temat 

Luty 

Analiza konkursów ofert na 2016 rok. Projekty gminy na 2016 rok,  

które gmina będzie składać do funduszy unijnych lub innych funduszy 

pomocowych. 

 

Rozpatrzenie sprawy mieszkanki Osiedla Siejnik w Olecku dotyczącej  

jej sporu z Dyrektorem Zespołu Szkół w Olecku. 

Marzec 
Koncepcja rozwoju turystyki w gminie. 

 

Kwiecień Działalność placówek oświatowych (szkoły miejskie),  

w tym funkcjonowanie klas sportowych w szkołach. 

Maj Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2015 rok 

- temat ujęty w planie pracy Rady Miejskiej 
 

Przygotowanie do sezonu letniego 

- temat ujęty w planie pracy Rady Miejskiej 

Czerwiec Przygotowanie placówek oświatowych gminy do zmian w oświacie. 

 

Sierpień Projekty w placówkach oświatowych. 

 

Wrzesień Podsumowanie sezonu letniego 

- temat ujęty w planie pracy Rady Miejskiej 

Październik Analiza wyników egzaminów zewnętrznych w szkołach podstawowych  

i gimnazjach oraz wyników olimpiad przedmiotowych. Motywacja do 

podwyższenia jakości pracy i osiągania wyższych wyników edukacyjno 

-wychowawczych poprzez system konkursów i współzawodnictwa na 

poziomie gminy. Informacja o stanie bieżącym, pomysły na przyszłość.  

Listopad Analiza złożonych wniosków do budżetu z zakresu oświaty, kultury  

i sportu. 

Grudzień Uchwalenie budżetu gminy na 2017 rok 

- temat ujęty w planie pracy Rady Miejskiej 
Inicjatywa lokalna – podsumowanie. 
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Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

powiedział, że w związku z obszernymi tematami zaplanowanymi na miesiące kwiecień  

i październik zwróci się do Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu o przygotowanie stosownych 

materiałów w terminach odpowiednio do 8 kwietnia 2016 r. i 10 października 2016 r. 

 

Członek Komisji – Renata Dunaj 

powiedziała, że w ramach tematu zaplanowanego na miesiąc kwiecień Dobro Wspólne myśli 

nad przygotowaniem ankiety dla rodziców dotyczącej klas sportowych, aby zbadać  

czy rodzice są np. zadowoleni z kwalifikacji nauczycieli wychowania fizycznego. Ma sygnały 

od niezadowolonych rodziców, którzy zapisali dzieci do klas sportowych. 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy Dobro Wspólne jest w stanie przygotować ankietę. 

 

Członek Komisji – Renata Dunaj 

odpowiedziała, że tak. 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

w związku z podzielonymi opiniami wśród członków Komisji na temat zgłoszonej 

propozycji, prosił Radną o przygotowanie ankiety, po zapoznaniu z którą Komisja zdecyduje  

o jej ewentualnym przeprowadzeniu. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 3 – Sprawy  wniesione. 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

powiedział, iż wpłynęły m.in. następujące sprawy: 

 pismo Przewodniczącego Komisji Statutowej zawierające informację, że na 

posiedzeniu w dniu 22 stycznia 2016 r. Komisja ustaliła, że temat związany  

z nazewnictwem ulic i obiektów został ujęty w planie pracy komisji na 2016 rok, 

 w dniu 25 stycznia 2016 r. Burmistrz przedłożył sprawozdanie z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego  

w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez gminę Olecko. 

Dodał, że wszystkie sprawy, które wpływają do biura Rady Miejskiej są na bieżąco 

przesyłane Radnym drogą mailową.  

 

Pytań ani uwag do spraw wniesionych nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu  4 – Wolne wnioski. 

 

Członek Komisji – Maciej Juchniewicz 

zgłosił wniosek, aby na lutowym posiedzeniu Komisja zajęła się sprawą mieszkanki Osiedla 

Siejnik w Olecku dotyczącą jej sporu z Dyrektorem Zespołu Szkół w Olecku. Dokumenty  

do Komisji wpłynęły w ubiegłym roku, a Komisja w zasadzie nic nie zrobiła w tej sprawie. 

Przekazał do protokołu dokumenty dostarczone mu przez mieszkankę osiedla z prośbą  

o przesłanie członkom komisji. 
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Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

stwierdził, że w ubiegłym roku dokumenty zostały przekazane Panu Burmistrzowi, ponieważ 

rozstrzyganie w sprawie nie leżało w gestii komisji. 

 

Członek Komisji – Justyna Cieślukowska 

powiedziała, że mieszkanka Osiedla, którą często spotyka zwracała się do niej jako do radnej 

o zajęcie się jej sprawą. Uważa, że należy ją zaprosić i wysłuchać co ma do powiedzenia. 

 

Po dyskusji  

Komisja przyjęła, aby w ramach posiedzenia w miesiącu lutym zająć się sprawą mieszkanki 

Osiedla Siejnik w Olecku dotyczącą jej sporu z Dyrektorem Zespołu Szkół  

w Olecku. Komisja postanowiła zaprosić na posiedzenie mieszkankę osiedla oraz 

poinformować o posiedzeniu dyrektora szkoły. 

 

Członek Komisji – Maciej Juchniewicz 

 w związku z odpowiedzią, którą otrzymał na wniosek zgłoszony w listopadzie  

w sprawie wyłączenia czasu na przebieranie się z czasu wykupionego na pływalni 

uważa, że odpowiedź nie jest żadnym rozwiązaniem problemu. Odnosząc się do tej 

odpowiedzi zapytał, czy dzieci do lat 7, które korzystają z basenu bezpłatnie mają 

same się przebierać. Wnioskuje, aby poważnie podejść do problemu i ponownie się 

nim zająć. Sugeruje, aby skontaktować się np. z samorządem we Wrocławiu  

i dowiedzieć jakie są stosowane rozwiązania. Prosi też o informację, czy jest 

możliwość zamontowania suszarek przy szatni tzn. poza bramką, 

 wnioskuje o zapoznanie się przez merytoryczne wydziały Urzędu z czterema 

aktualnymi konkursami: Poprawa jakości środowiska miejskiego, Infrastruktura 

ratownictwa medycznego, Działania szkoleniowe na rzecz rozwoju kompetencji 

cyfrowych i Skuteczna pomoc społeczna. Informacje o naborach w wersji papierowej 

przekazuje w załączeniu. 

 

Członek Komisji – Renata Dunaj 

zapytała, czy została już wyjaśniona sprawa poruszana na jednej z ostatnich sesji dotycząca 

jej rozmowy z Panią Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu na temat utworzenia  

w niepublicznym przedszkolu oddziału dla dzieci czteroletnich. 

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

odpowiedział, że rozmawiał z Panią Kierownik, która stwierdziła, że żadnej rozmowy z Panią 

Radną na ten temat nie prowadziła. 

 

Innych wniosków nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

     Protokołowała                                                                 Przewodniczący Komisji 

 

Karolina Kuskowska                                                               Wojciech Rejterada 

 
 


